
Zápis jednání výboru SV Čistovická 1700/62, 
dne 20.09.2021, restaurace U Čechů, 19.00h
přítomní: Alexandra Kurzová, Luděk Pilný, Petr Aksamit, Vesna Vaško, 
správce Yvex: Tomáš Mach

1. ochrané sloupky do garáží, 
oprava a rekonstrukce vjezdu do garáže viladomu č.2 dokončena, doplněné 4 

technologický inovované sloupky (ochrana vrat garáží). Podle toho vzoru bude 
přednesen návrh na rekonstrukci všech vjezdů a výměna sloupků u zbylých viladomů. 

2. úklid společných prostorů - proveden zkušební úklid domu č.2. konkurenční 
firmou Atom úklid. 

3. přistavení velkého kontejneru na bio/zahradní odpad, začátek října
kontajner na bioodpad bude přistaven po dobu minimálně 14 dní, vlastnící 

budou informování o možností odkládání odpadu. Budou provedené řádné podzimní 
úpravy areálu (keře, hřiště, převislé ploty, listí apod. )

4. faktura HB alarm - provedná výměna zdroje rozváděče na recepci, vadný 
zdroj pro D.T., výměna konektoru z důvodů výpadku D.T. , zálohovaný napáječ pro 
systémy Videx,  - odsouhlaseno

5.  faktura provedené opravy oplechování na domě č.1.  pod střechou, v rámci 
opravy fasády a nátěru - odsouhlaseno

6.  podněty:  (byt 712)
- zrušit vstupní kódy na jednotlivých domech a do objektu BZ. 
- upravit noční klid na dobu 21.00-7.00h 
bude předneseno na shromáždění, obecně se sousedské vztahy řídí platným 

občanskoprávním zákonem

7. Vodafone optická sít’, v areálu je sít’ instalována, čeká se na propojení 
celkové trasy, která není dokončená, předpokládaný termín jaro 2022. Poté budou 
majitele BJ kontaktování a služba nabídnuta. 

8. vrátnice - žaluzie - schválena výměna poškozených žaluzii

9. koncem července 2021 bylo podáno oznámení o odstoupení z funkce 
předsedy výboru a členství Svatopluka Cafourka


